

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

---

## *Treaty Series*

---

*Treaties and international agreements  
registered  
or filed and recorded  
with the Secretariat of the United Nations*

---

VOLUME 328

---

## *Recueil des Traités*

---

*Traités et accords internationaux  
enregistrés  
ou classés et inscrits au répertoire  
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered  
or filed and recorded with the Secretariat  
of the United Nations*

VOLUME 328

1959

I. Nos. 4729-4738  
II. No. 555

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements  
registered from 1 May 1959 to 5 June 1959*

	<i>Page</i>
<b>No. 4729. Union of Soviet Socialist Republics and Albania:</b>	
Treaty concerning the provision of legal assistance in civil, family and criminal cases. Signed at Moscow, on 30 June 1958 . . . . .	3
<b>No. 4730. Union of Soviet Socialist Republics and Iraq:</b>	
Trade Agreement (with annexes). Signed at Baghdad, on 11 October 1958	95
<b>No. 4731. Union of Soviet Socialist Republics and Iraq:</b>	
Protocol on the Trade Delegation of the Union of Soviet Socialist Republics in the Republic of Iraq. Signed at Baghdad, on 11 October 1958 . .	117
<b>No. 4732. Australia and Italy:</b>	
Exchange of notes (with annex) constituting an agreement relating to the importation of meat into Italy. Canberra, 12 February 1959 . . . . .	133
<b>No. 4733. International Bank for Reconstruction and Development and Denmark:</b>	
Loan Agreement— <i>Power Projects</i> (with annexed Loan Regulations No. 3 and related letter). Signed at New York, on 4 February 1959 . . . . .	143
<b>No. 4734. Belgium and France:</b>	
Convention concerning the employment of fair workers. Signed at Brussels, on 12 November 1957 . . . . .	167
<b>No. 4735. Belgium and Federal Republic of Germany:</b>	
Convention concerning extradition and judicial assistance in criminal matters (with Additional Protocol). Signed at Brussels, on 17 January 1958 . . . . .	173

*Traités et accords internationaux enregistrés  
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat  
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 328

1959

I. Nos 4729-4738  
II. No 555

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux  
enregistrés du 1<sup>er</sup> mai 1959 au 5 juin 1959*

	<i>Pages</i>
<b>N° 4729. Union des Républiques socialistes soviétiques et Albanie :</b>	
Traité relatif à l'entraide judiciaire en matière civile, familiale et pénale. Signé à Moscou, le 30 juin 1958 . . . . .	3
<b>N° 4730. Union des Républiques socialistes soviétiques et Irak :</b>	
Accord de commerce (avec annexes). Signé à Bagdad, le 11 octobre 1958 .	95
<b>N° 4731. Union des Républiques socialistes soviétiques et Irak :</b>	
Protocole relatif à la représentation commerciale de l'Union des Républiques socialistes soviétiques dans la République d'Irak. Signé à Bagdad, le 11 octobre 1958 . . . . .	117
<b>N° 4732. Australie et Italie :</b>	
Échange de notes (avec annexe) constituant un accord relatif à l'importation de viande en Italie. Canberra, 12 février 1959 . . . . .	133
<b>N° 4733. Banque internationale pour la reconstruction et le développe- ment et Danemark :</b>	
Contrat d'emprunt — <i>Projets relatifs à l'énergie</i> (avec, en annexe, le Règle- ment n° 3 sur les emprunts et une lettre connexe). Signé à New-York, le 4 février 1959 . . . . .	143
<b>N° 4734. Belgique et France :</b>	
Convention sur l'exercice de la profession d'industriel forain. Signée à Bruxelles, le 12 novembre 1957 . . . . .	167
<b>N° 4735. Belgique et République fédérale d'Allemagne :</b>	
Convention d'extradition et d'entraide judiciaire en matière pénale (avec Protocole additionnel). Signée à Bruxelles, le 17 janvier 1958 . . . . .	173

	<i>Page</i>
<b>No. 4736. Netherlands and Australia :</b>	
Agreement for an exchange of money orders. Signed at The Hague, on 23 July 1958 . . . . .	227
<b>No. 4737. Australia and Federal Republic of Germany :</b>	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the care and main- tenance of graves of former members of the German Armed Forces interred in Australia or in any trust territory administered by the Government of the Commonwealth of Australia. Bonn, 5 March 1956	241
<b>No. 4738. International Labour Organisation :</b>	
Convention (No. 107) concerning the protection and integration of indigenous and other tribal and semi-tribal populations in independent countries. Adopted by the General Conference of the International Labour Or- ganisation at its fortieth session, Geneva, 26 June 1957 . . . . .	247

II

*Treaties and international agreements  
filed and recorded from 1 May 1959 to 5 June 1959*

<b>No. 555. International Labour Organisation and International Atomic Energy Agency :</b>	
Agreement. Signed on 8 May 1959 . . . . .	273

**ANNEX A.** *Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations*

<b>No. 221. Constitution of the World Health Organization. Signed at New York, on 22 July 1946 :</b>	
Acceptances by Colombia and Guinea . . . . .	286
<b>No. 688. Protocol, signed at Paris on 19 November 1948, bringing under international control drugs outside the scope of the Conven- tion of 13 July 1931 for Limiting the Manufacture and Regulating the Distribution of Narcotic Drugs, as amended by the Protocol signed at Lake Success, New York, on 11 December 1946 :</b>	
Acceptance by the Ukrainian Soviet Socialist Republic . . . . .	287

	<i>Pages</i>
<b>N° 4736. Pays-Bas et Australie :</b>	
Accord relatif à l'échange de mandats-poste. Signé à La Haye, le 23 juillet 1958 . . . . .	227
<b>N° 4737. Australie et République fédérale d'Allemagne :</b>	
Échange de notes constituant un accord relatif à la conservation et à l'entretien des tombes des anciens membres des forces armées allemandes enterrés en Australie ou dans un territoire sous tutelle administré par le Gouvernement du Commonwealth d'Australie. Bonn, 5 mars 1956	241
<b>N° 4738. Organisation internationale du Travail :</b>	
Convention (n° 107) concernant la protection et l'intégration des populations autochtones et autres populations tribales et semi-tribales dans les pays indépendants. Adoptée par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail à sa quarantième session, Genève, 26 juin 1957	247

## II

### *Traités et accords internationaux classés et inscrits au répertoire du 1<sup>er</sup> mai 1959 au 5 juin 1959*

<b>N° 555. Organisation internationale du Travail et Agence internationale de l'énergie atomique :</b>	
Accord. Signé le 8 mai 1959 . . . . .	273

#### **ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies**

<b>N° 221. Constitution de l'Organisation mondiale de la santé. Signée à New-York, le 22 juillet 1946 :</b>	
Acceptations de la Colombie et de la Guinée . . . . .	286
<b>N° 688. Protocole, signé à Paris le 19 novembre 1948, plaçant sous contrôle international certaines drogues non visées par la Convention du 13 juillet 1931 pour limiter la fabrication et réglementer la distribution des stupéfiants, amendée par le Protocole signé à Lake Success (New-York), le 11 décembre 1946 :</b>	
Acceptation pe la République socialiste soviétique d'Ukraine . . . . .	287